
Het lijkt zo makkelijk, even glasvezel in de streek aanleggen. Maar het is ook moeilijk vanwege 
alle regels die er zijn, in Nederland en in Europa. Toch is het hard nodig om ook over vijf jaar 
nog school en zorg op afstand te kunnen ontvangen, pakjes te bestellen, betalingen te doen, 
belastingaangifte te regelen of thuis te kunnen werken.

De Europese Commissie controleert 
bij dit soort plannen of gemeente 
en provincie wel eerlijk omgaan met 
bestaande bedrijven. De commissie 
is welwillend, maar wat wij in de 
Achterhoek willen, is nog niet eerder 
gedaan. Dus is er extra overleg en 
meer tijd nodig om te zorgen dat het 
project binnen de Europese regels 

valt. Er wordt gepraat over de kosten 
van het project (mag niet meer zijn 
dan 70 miljoen euro), de exacte 
adressen (mag alleen in gebieden 
waar geen of langzaam internet is) en 
de organisatievorm (moeten we een 
aanbesteding organiseren?).
De tien gemeenten en provincie kiezen 
er nu voor om wat meer tijd te nemen 

om Europa te overtuigen. Liever 
zorgvuldig door dan nu starten en 
het risico lopen dat de graafmachine 
stilgelegd wordt. De komende weken 
volgt daarom overleg met Europa en 
met de Nederlandse minister Henk 
Kamp. Volgende maand wordt dan  
weer gekeken hoe verder te gaan. 
Maar we gaan door!
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Zorgvuldig door met glasvezel in het buitengebied

Voor vragen over de voortgang van het glasvezelproject kunt u bij de Werkgroep Breedband Buitengebied Aalten of 
bij de gemeente Aalten terecht.


